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4. FLYV vores blad? 
5. Næste års budget. 
6. Repmøde. 
7. PR-video 
8. næste møde. 
 

Referat :  

1 DIF / DHPU støtte til VM. DIF  giver ikke ekstraordinær støtte til 
oversøiske mesterskaber. Støtten indgår i 
fordelingsnøglen. 
 

MW 
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HG til VM i USA Ok fra bestyrelsen, men et spørgsmål om 
prioritering af HG elite budgettet. Når 
regnskabet foreligger kan vi se om der er 
ekstra midler til både HG og PG. 

 

3 Anders Madsen status fra KDA. AM rapporterer fra CIVL.  Ingen dødsulykker 
i HG/PG konkurrencer i 2006.  
World air games er udliciteret til event firma. 
Regler og bide konditioner er udarbejdet. 
Eventfirma ejeren er dansker.  
Sporting Aviation day:  EAS repræsenterer 
700.000 luftsportsbrugere.  
Ny butikschef i KDA butikken.  
Blanketter skal rettes med adresse. Priser 
skal rettes på hjemmesiden. 
Ratingkort printer er indkøbt og Bo  Ramsing 
har lavet udkast til ny layout. 

 

4 FLYV  redaktion, vores blad. Kaj lauridsen er nu blevet  redaktør for vores 
del af FLYV. 
Vi opfordrer alle medlemmer til at aflevere 
deres billeder og artikler til Kaj. Også artikler 
som lægges på de lokale klubbers 
hjemmesider. Mikkel Wilmann skal ligeledes 
have links eller artikler til hjemmesiden. 
Det foreslås at bestyrelsen vælger at gøre 
det til en obligatorisk del af 
klubudviklingsaftalerne at medlemmerne får 
FLYV.  D.v.s.  at unionen forærer de 
klubbers medlemmer et års abonnement. 
Vi skal have en generel tilladelse til hente 
stof fra de lokale klubbers hjemmesider. 
Tilskud forpligter til at aflever stof. 
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Næste års budget. Bestyrelsen har vedtaget at renovere 
JUMPERen inden for et beløb på 50.000,-kr. 
Bestyrelsen har vedtaget at fremsætte to 
forslag til repræsentantskabet vedr. indkøb 
af ny (brugt) unionsbus for et rammebeløb 
på 300.000,- kr. 
Tages fra reservefonden. 
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Repmøde  indkaldelse, 
dagsorden, forslag. 
 

Forslag til repræsentantskabet om indkøb af 
unionsbus. Der er udarbejdet to 
formuleringer til forlag. Her vedlagt.  
Ved køb af bil på gule plader forestiller vi os 
at personer der ønsker det kan få udvidet 
deres kørekort til stort kørekort på unions 
regning mod at forpligte sig til et vist antal 
kørsler eller et vist tidsrum. 
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PR video opfølgning og øvrige 
video projekter. 
 
 
 
 
 

Mads Folmar er kommet med et tilbud om at 
lave undervisningsvideo og Intro video, og 
har søgt om 10.000, - kr. Vi anbefaler at 
disse bevilliges. 
Mads har allerede lavet en temmelig god 
video om Venø Skrænt DM 2006. 
Vi forventer at denne kan udgives til salg til 
medlemmerne. 
 

NJ / BS 
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Næste møde: ?  27. 28. januar 2007  

    
    

    

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


